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Hierbij ontvang je de derde nieuwsbrief van 

2022 met actuele zaken en informatie van het 

CDA Etten-Leur.  

Veel leesplezier gewenst. 

 

 Fractie en bestuur CDA Etten-Leur 

  

Actueel bestuur 

 

   
  

 
Afscheid van Peter Ploegaert 
 
Op 12 april 2022 heeft Peter Ploegaert afscheid genomen als voorzitter van 
het bestuur van CDA Etten-Leur. Dit was georganiseerd voor genodigden en 
vond plaats in het Trivium in Etten-Leur.  
 
Peter was sinds 2009 lid van het bestuur en heeft in de eerste periode vooral 
leiding gegeven aan de campagnes van het CDA Etten-Leur. Succesvol want 
in 2014 werd CDA Etten-Leur de grootste partij. In 2017 heeft hij de taak als 
voorzitter opgenomen. De afgelopen jaren heeft Peter leiding gegeven aan 
het veranderingsproces binnen onze lokale afdeling: verbreding, verjonging 
en vernieuwing. Peter is daarnaast actief geweest als bestuurder binnen CDA 
Markiezaat, CDA Brabant. Ook landelijk heeft hij zich laten gelden als zeer 
betrokken CDA bestuurder. Mede als dank voor zijn inzet heeft Peter uit 
handen van Tweede Kamerlid Inge van Dijk de zilveren CDA speld in 
ontvangst mogen nemen. En deze erkenning komt hem zeker toe.  
 
Verder werd Peter nog toegesproken door Ger de Weert, die enkele 
kenmerkende karaktereigenschappen toelichtte. Ronnie Buiks deed op ludieke 
wijze een boekje open onder meer over Peters kookkunsten. Tot slot 
overhandigde Thijs namens bestuur een passende attentie. Na deze sprekers 

was er tijdens deze bijeenkomst de gelegenheid voor alle genodigden om 
onder genot van een hapje en drankje persoonlijk afscheid te nemen. En 
uiteraard sprak Peter zelf ons allen toe. 
 
Peter Moerkens   

(email: cda.ettenleur@gmail.com )  

 

Aankondiging ALV 
18 mei 2022  

 

   

 
Op woensdag 18 mei wordt de Algemene Ledenvergadering gehouden van 
CDA Etten-Leur. In deze ALV komen een aantal zaken aan de orde, te weten: 
 
Voordracht nieuwe bestuursleden: Reggy Heijens (beoogd voorzitter), Bert 
Schlüter (beoogd vice-voorzitter / secretaris) en Myrthe Megens (bestuurslid) 
worden voor benoeming voorgedragen.  
Afscheid Peter Moerkens: Peter treedt terug als bestuurslid / secretaris 
Terugkoppeling verkiezingsresultaat, concept raadsprogramma en coalitie 
afspraken door Jürgen van Hulst. 
Jaarrekening 2021 en begroting 2022 door Tijs van Dorst 
 
Noteer alvast de datum in de agenda. De vergadering vindt plaats in het oude 
Raadhuis (Markt 4) in Etten-Leur. De aanvang van de vergadering is 19.30 
uur. De secretaris zal de agenda en bijkomende stukken nog aan elk lid 
doorzenden. 
 
In deze nieuwsbrief stellen de nieuwe bestuursleden zich kort aan de leden 
voor. 

 



2 
 

 
Nieuwe fractie  
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 

 
 
De Gemeenteraadsverkiezingen van 16 maart 2022 hebben geleid tot een 
andere samenstelling van de fractie. CDA Etten-Leur heeft zich kunnen 

handhaven. Er was slechts sprake van een geringe teruggang (-1,3%) ten 
opzichte van vier jaar geleden. Helaas viel deze keer de restzetel niet aan 
het CDA, maar aan de VVD. 
 
Op 29 maart is afscheid genomen van de “oude” gemeenteraad. Voor 
onze partij betekende dit een afscheid van Joke Gelderblom en Janneau 
Meijer. Joke heeft zich vier raadsperioden vol enthousiasme voor het CDA 
Etten-Leur in de gemeenteraad ingezet. Daarbij heeft zij als 
woordvoerster Sociaal Domein haar punten ruimschoots verdiend. Het is 
mede aan haar inzet te danken dat het huidige minimabeleid van onze 
gemeente vorm heeft gekregen. Joke gaf al eerder aan dat het tijd is om 
het stokje over te dragen. En de afgelopen raadsperiode heeft Kitty 
Hoevenberg zich ingewerkt op het sociaal domein. Janneau Meijer is in de 
afgelopen periode als raadslid ingestroomd als opvolger van Richard 
Weijers. Janneau had al voor de verkiezingen aan te geven voorrang te 
willen geven aan zijn maatschappelijke carrière en zijn persoonlijk 
gezinsleven. En naar verluidt komt er in dat leven binnenkort 
gezinsuitbreiding. 
 
Op 30 maart is de nieuwe raad geïnstalleerd. Helaas was Kitty geveld door 
ziekte en vindt haar installatie later plaats. Voor CDA zijn Jürgen van 
Hulst, Ger de Weert, Mariëtte Nooijens en Ronnie Buiks wel geïnstalleerd. 
Max Lambregts heeft bij de verkiezingen de kiesdrempel gehaald en staat 
nu als eerste klaar om in de raad te komen. Claartje Bierkens staat als 
nummer 4 van de kieslijst daar achter. 
 
Bij het afscheid van de raadsleden op 29 maart zijn ook de 
burgerraadsleden bedankt voor hun diensten in de afgelopen 
raadsperiode. Voor de CDA fractie waren Clarissa Ernest-Rutten, Claartje 
Bierkens en Jacqueline Klaassen de afgelopen periode actief als 
burgerraadslid. Op 29 maart was Clarissa verhinderd, maar Jacqueline en 
Claartje werden uiteraard met een mooi bos bloemen bedankt voor hun 
werkzaamheden. Naar verwachting zullen in juni 2022 wederom nieuwe 
burgerraadsleden worden benoemd. Binnen de raad wordt nog gesproken 
over het maximum aantal burgerraadsleden. CDA fractie stelt voor dit 
aantal op 4 leden per partij te stellen.  
 
Heb je vragen aan de fractie? Wil je een probleem bespreken met de fractie? 
Neem dan contact op met onze fractiesecretaris Kitty Hoevenberg. 
 
E-mail: kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl 
 
 

 
Even Voorstellen 
 
       

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
Nieuwe bestuursleden stellen zich voor  
 
In de komende ALV worden drie nieuwe bestuursleden voorgedragen. 
Hieronder stellen zij zich kort aan de leden voor.  
 
Reggy Heijens  
 
Beste leden van het CDA Etten-Leur 
  
Het CDA heeft het de laatste decennia moeilijk. Zowel qua ledenaantal als het 
aantal gekozen volksvertegenwoordigers. En dat is jammer want wat mij 
betreft zijn de uitgangspunten van het CDA nog altijd actueel en belangrijker 
dan ooit. 
  
Graag wil ik de komende jaren een bijdrage leveren aan het CDA Etten-Leur 
en het vernieuwingsproces, dat Peter Ploegaert heeft ingezet, voortzetten. 
Samen met nog twee extra nieuwe bestuursleden, de huidige enthousiaste 
bestuursleden die ik al heb mogen ontmoeten en de leden van de fractie en 
wethouder gaan we werken aan het versterken van de partij.  
  

Inmiddels 54 jaar, geboren in Hulst (Zeeuws-Vlaanderen) en nu woonachtig 
deels in Etten-Leur en Vogelwaarde. Na mijn studie aan de HEAO in Breda en 
een jaartje militaire dienstplicht ben ik gaan werken bij een Rabobank in 

mailto:kitty.hoevenberg-aerts@gemeenteraadetten-leur.nl
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Zeeuws-Vlaanderen in de zakelijke kredietverlening. Na circa 9 jaar ben ik 
gaan werken bij het bedrijf van mijn oom Rinus Blom. Inmiddels ben ik hier 
20 jaar werkzaam en in de loop der jaren heb ik de kans gekregen om dit 
mooie bedrijf over te kunnen nemen. 

 
Uit een eerdere relatie heb ik twee dochters, 15 en 17 jaar oud. Verder heb ik 
nog wat aardigheid in het hardlopen, beetje tuinieren, ik speels soms wat 
muziek en ik ga graag een paar keer per jaar op vakantie naar het 
buitenland. En ja hoor; voor het voorzitterschap van het CDA zal ik zeker tijd 
kunnen vrij maken. 
 
In het verleden ben ik eerder bestuurlijk actief geweest voor het CDA. Eerst 
als secretaris van de afdeling Hontenisse, na de gemeentelijk herindeling 
destijds werd dat het CDA Hulst en ik ben vier jaar penningmeester geweest 
van het CDA Zeeland.  
  
Heeft u vragen aan mij of tips? U kunt mij dan het beste mailen naar mijn 
werkemail (reggy@verkeersschoolblom.nl). Bellen of appen mag uiteraard 
ook (06-25054944).  Ik hoop u te mogen ontmoeten op de komende 
algemene ledenvergadering. 
  
Met vriendelijke groet, 
Reggy Heijens 
  
 
 
Bert Schlüter 
 
 
Mijn naam is Bert Schluter, getrouwd met Marleen en we hebben drie 
kinderen en vijf kleinkinderen. Daar wordt dus ook veel tijd in gestopt. 
 
In november jl ben ik gestopt met mijn fulltimebaan als directeur onderwijs 
bij de Lowys Porquinstichting, een onderwijsinstelling voor Primair Onderwijs, 
Voortgezet Onderwijs en kinderopvang. Een organisatie met ongeveer 850 
medewerkers. 
Onderwijs is heel mijn leven ook wel mijn ding geweest. Eerst letterlijk voor 
de klas, later als directeur. En de laatste jaren meer vanuit de bestuurlijk rol. 
Ik werk op dit moment nog freelance voor Avans+ als docent en ontwikkelaar 
voor o.a. schoolleidersopleidingen. 
 
Door meer vrije tijd is er ruimte voor nieuwe kennismakingen en het CDA is 
er daar één van. Ik hoop als secretaris mij hiervoor de komende jaren goed in 
te kunnen zetten. 
 

Ik ben bereikbaar via het welbekende mailadres van de secretaris, namelijk 

cda.ettenleur@gmail.com. Maar ook via de mobiele telefoon op nummer 
06-22205937. Ik maak graag binnenkort persoonlijk kennis met de leden. 
 
Groeten van Bert 

 
Myrthe Megens 
 
Hi allemaal!  
 
Mijn naam kennen de meesten al; ik ben Myrthe Megens! 30 jaar, 
samenwonend en sinds kort trotse “hondenmoeder” van Australian 
Labradoodle Beer. In het dagelijks leven werk ik als jeugdprofessional en 
bekijk ik samen met gezinnen hoe ik hen het beste kan ondersteunen bij hun 
hulpvraag. In mijn vrije tijd ben ik actief voor Jeugdland, gaan we wekelijks 
naar de puppytraining, zit ik in de Ledenraad van de Rabobank, eet én sport 
ik graag.  
 
Sinds anderhalf jaar ondersteun ik daarnaast de CDA-fractie met mijn kennis 
over alles rondom (jeugd)zorg. Ook ben ik de afgelopen periode onderdeel 
geweest van het campagneteam met als aandachtsgebied de sociale media, 
foto’s en de prachtige filmpjes die je misschien hebt gezien.  
 
Nu geniet ik tijdelijk van “politiek verlof” om mij goed voor te bereiden op ons 
huwelijk wat 6 mei gaat plaatsvinden. Leuk CDA-detail is dat onze “eigen” Ger 
de Weert ons in de echt zal verbinden. Na een heerlijke huwelijksreis zal ik 

mailto:reggy@verkeersschoolblom.nl
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vanaf 5 juni onderdeel zijn van het bestuur en me bezig houden met de 
verbinding tussen de fractie en het bestuur. Genoeg te doen dus!  
 
Laten we elkaar snel ontmoeten! Mail me gerust. 

 
Groet, 
 
Myrthe Megens  
(email: Myrthe_megens@live.nl ) 
 

 
Actueel uit de raad 
 

 
Op 25 april en 9 mei 2022 zijn twee 
raadsvergaderingen gepland. Op 25 april 
vindt de Raad Debatteert plaats en 
daarop staan een aantal onderwerpen op 
de agenda. Een aantal zaken lichten we 
hier uit. 

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
  

 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
Raadsvergaderingen in april en mei 2022 
 
Op de agenda staat de vaststelling van het bestemmingsplan Hoge 
Neerstraat 2. Het betreft hier een plan om 11 woningen te bouwen, waarvan 
drie starterswoningen. In de eerdere bespreking van de kaders en concept 
bestemmingsplan zijn verschillende zienswijzen ingediend door omwonenden. 
De CDA fractie heeft met name aandacht gevraagd voor de verkeerssituatie 
en inpassing van groen. Er zijn nog technische vragen gesteld over parkeren.  
Voor vragen kun je contact opnemen met Marïette Nooijens die namens onze 
fractie dit agendapunt behandelt. 
 
Tweede agendapunt betreft de vaststelling voor de ontwerpkaders van de 
uitbreiding van het distributiecentrum van de LIDL aan Zwarthoofd 5. 
Dit bestaande distributiecentrum is in 2001 gebouwd op Vosdonk. Vanuit de 
LIDL zijn plannen voorbereid om het bestaande centrum aan te passen naar 
de eisen van deze tijd en ook uit te breiden in noordelijke richting. Voor dat 
laatste is een wijziging van het bestemmingsplan nodig. In overleg met 
Provincie Noord Brabant, gemeente Halderberge en Waterschap is in principe 
deze uitbreiding mogelijk indien er aan een aantal voorwaarden wordt 
voldaan. Deze zijn nu opgenomen in de kaders. Vanuit de directe omgeving is 
kritiek geuit op deze plannen. Een aantal omwonenden heeft ingesproken op 
de Raad Luistert op 11 april jongstleden. Ronnie Buiks is aanspreekpunt voor 
dit voorstel. 
 
Derde onderwerp dat ook in de Raad Luistert van 11 april is besproken, 
betreft de verklaring van geen bedenkingen op het plaatsen van een 
reclamemast op de A58. In 2020 heeft de raad een verklaring van geen 
bedenkingen afgegeven om op de plaats van de oude mast van REWIN een 
nieuwe reclamemast te plaatsen. Dit in navolging van afspraken in het 
raadsprogramma 2018-2022. Een reclamemast leidt voor de gemeente tot 
een extra bron van inkomsten. Tegen deze verklaring van geen bedenkingen 
is een zienswijze ingediend door Rijkswaterstaat. Ze hebben op basis van een 
interne richtlijn bezwaar tegen het plaatsen van een mast op die plaats en 
tevens op de wisselfrequentie. De gemeente en de beoogd exploitant van de 
reclamemast delen deze bezwaren niet. De raad moet hier uiteindelijk een 
besluit over nemen. Jürgen van Hulst behandelt dit onderwerp. 
 

Verder staat nog op de agenda: 
 
Startnotitie nieuw woon-/zorgcomplex Amarant aan Stationsstraat 35-37 
(Mariëtte ism Kitty); 
Voorstel om kaders en verkavelingsopzet voor tijdelijke woningen aan de 
Tamboerijn 9 vast te stellen (Jürgen ism Max); 
Verordening Leerlingenvervoer (Marïëtte ism Claartje); 
Verordening gegevensverstrekking basisregistratie personen (Jürgen); 
Speelautomatenverordening 2022 (Ronnie ism Claartje) 
 
 
Wilt u hierover meepraten en of denken? Neem contact op met de 
fractiesecretaris Kitty Hoevenberg via mail! 
 

 

Perspectief voor 

jongeren   
          
 

 
 
Aandacht voor jongeren in onze gemeente    
 

 
Kansen op de woningmarkt, op het gebied van ondernemen en om met de 
juiste mensen in contact te komen. Deze drie kernpunten kwamen naar 
boven tijdens gesprekken tussen jongeren en de gemeente Etten-Leur op de 
premièreavond van de documentaire ‘Etten-Leur in the picture’. Een korte 
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documentaire gemaakt op initiatief van het Jongerenwerk Etten-Leur in 
samenwerking met jonge, creatieve en talentvolle ondernemers uit Etten-
Leur. 
  
In plaats van afwachten wat de politiek met de opmerkingen van jongeren 
gaat doen besloot Jongerenwerk Etten-Leur een vervolg te geven aan deze 
succesvolle avond. In een aantal sessies wordt er toegewerkt naar concretere 
plannen om Etten-Leur ook in de toekomst aantrekkelijk te houden op het 
gebied van wonen, werken, ondernemen en leefbaarheid. De eerste sessie 
stond in het teken van kennismaken met elkaar en waar ieders kwaliteiten 
liggen. In de tweede sessie werd er gebrainstormd zonder enige beperkingen, 
waardoor de meest uiteenlopende ideeën het levenslicht zagen. De komende 
weken worden deze plannen uitgewerkt tot haalbare en realistische plannen 
die vervolgens met de gemeente zullen worden gedeeld. Persoonlijk ben ik 
erg benieuwd wat het resultaat gaat zijn! 
  
Politiek is voor jongeren vaak een ver-van-je-bed-show. Door aanwezig te 
zijn tijdens deze bijeenkomsten hoop ik de afstand tussen jeugd en politiek 
kleiner te maken en de deur open te zetten om hun stem te laten horen in de 
Etten-Leurse politiek.  
  
 
Hartelijke groet,  
Max Lambregts (email: maxlambregts@hotmail.com ) 
 

Stand van zaken 
raadsprogramma en 
coalitiegesprekken 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

Gemeenteraad Etten-Leur betrekt inwoners bij nieuw 
raadsprogramma 

 
Op 31 maart jongstleden vergaderden vertegenwoordigers van de nieuwe 
gemeenteraad in Etten-Leur over de inhoud van het raadsprogramma voor de 
komende vier jaar. Vanuit onze fractie zaten Jürgen van Hulst en Ronnie 
Buiks aan de raadstafel. In het eerste duidingsdebat op 22 maart spraken de 
partijen af om een raadsprogramma op hoofdlijnen uit te werken. Er is 
gekozen om vijf thema’s uit te werken en te bepalen wat het belangrijkste is 
voor de komende vier jaar. Er ligt nu een concept raadsprogramma met drie 
punten per thema aangedragen vanuit de politieke partijen. Het 
raadsprogramma is nog niet klaar. Nu is eerst het woord aan de inwoners en 
andere partners.  

 
Het eerste concept van het raadsprogramma is in de week na Pasen 
besproken met inwoners en andere partners. Zij zijn in staat gesteld om via 
fysieke bijeenkomsten (onder meer op 19 april bij de KSE en op 21 april 
speciaal voor de scholieren en met de IKE partners op de KSE), en via een 

online platform www. HYPERLINK "http://www.etten-leurdoethetgewoon.nl/" 
HYPERLINK "http://www.etten-leurdoethetgewoon.nl/" HYPERLINK 
"http://www.etten-leurdoethetgewoon.nl/"etten-leurdoethetgewoon.nl. mee 
te praten. Op dit platform vind je ook de laatste versie van het concept 
programma. Welke punten worden gemist in het concept ? Wat is de reactie 
op de genoemde punten en zouden deze anders verwoord moeten worden ? 
De opbrengst van de raadpleging via de fysieke bijeenkomsten en het 
platform wordt geïnventariseerd, waarna de raad op 10 mei bespreekt welke 
punten nog toegevoegd worden. Het resultaat van deze bespreking wordt 
verwerkt in een definitief raadsprogramma. Over dit programma neemt de 
gemeenteraad 23 mei een besluit. 

APB, Ons Etten-Leur en CDA gaan aan de slag in Etten-Leur 

 
Op 22 maart jongstleden spraken de zeven partijen in Etten-Leur hoe de 
verkiezingsuitslag te duiden. Bijna alle partijen spraken uit dat het gezien de 
verkiezingsuitslag voor de hand lag om een coalitie van APB, Ons Etten-Leur 
en CDA als eerste te onderzoeken. De drie partijen zijn na de verkiezingen 
met een zetelaantal van respectievelijk 6, 5 en 5 zetels de grootste partijen in 
de nieuwe gemeenteraad. De drie partijen zijn daarna om de tafel gegaan.  

 
Op 12 april jongstleden kondigden Peter van der Wulp, Denise Huijbregts en 
Jürgen van Hulst aan dat er positieve stappen zijn gezet om te komen tot een 
nieuwe coalitie. APB, Ons Etten-Leur en het CDA hebben de intentie om de 
komende vier jaar het dagelijks bestuur van de gemeente Etten-Leur te 

mailto:maxlambregts@hotmail.com
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vormen. Dit willen zij doen met drie wethouders: Jean-Pierre Schouw (APB), 
René Verwijmeren (Ons Etten-Leur) en Ger de Weert (CDA). De partijen en 
de beoogde wethouders ervaren dat ze elkaar versterken op inhoud en dat ze 
het op persoonlijk niveau goed kunnen vinden. Informateur Henk Klaucke 

constateert “De drie partijen zitten aan tafel met de intentie om samen het 
nieuwe college te vormen.” Het nieuwe college voert dan in opdracht van de 
gemeenteraad het raadsprogramma uit.   
 
Het raadsprogramma is nog niet gereed. Het streven is om op 23 mei de 
nieuwe wethouders te installeren en het definitieve raadsprogramma vast te 
stellen.  
 
Jürgen van Hulst (jurgen.van.hulst@gemeenteraadetten-leur.nl)  
 
 

 

mailto:jurgen.van.hulst@gemeenteraadetten-leur.nl

